
Elnökségi ülés jegyzőkönyve 
2023. október 6., péntek 

 
Az elnökségi ülés elektronikus platformon zajlott (Zoom). 
 
Jelen vannak: 
Talyigás Péter, elnök 
Fazakas Gergely, elnökségi tag 
Hodosi Péter, elnökségi tag 
Kovács Gergely, elnökségi tag 
Pölöskei Petra, elnökségi tag 
Retteghy Orsolya, elnökségi tag 
Magyar Ádám, főtitkár 
+ Szabó Csaba az első témában 
 
1.  Szabó Csaba javaslata  
Szabó Csaba dedikált pénzgyűjtést javasol már most a 2024-es ifi EB finanszírozására. Támogató 
versenyeket javasol, valamint a román példa alapján junior alap létrahozását, amit minden versenyen 
a nevezési díjon felül kötelezően fizetni kell. Javasolta még a szülők megszólítását az 
adománygyűjtésben. Erre az adománygyűjtésre Pölöskei Petra vállalta, hogy tervet készít. 
 
2. Pénzügyi helyzet 
Retteghy Orsolya beszámolt a 2024-es pénzügyi tervezés jelenlegi állásáról. A jelenlegi ismereteink 
szerint 2024-re a nemzetközi versenyek kivételével minden kiadás fedezete ismert, amennyiben 
megkapjuk az emelt állami támogatást és az adományokat. 
 
3. Tagegyesületek 
Az emelt állami támogatás feltétele több mint 20 egyesület megléte, jelenleg 19 működő 
egyesületünk van. Talyigás Péter és Magyar Ádám Winkler Gábor irodájának segítségét kéri új 
egyesületek alapítása, illetve a tagegyesületek körüli jogértelmezés kérdésében.  
 
4. Ifikedvezmények egységesítése 
1/20231006 számú határozat: MBSZ versenyen az ifikedvezmény mértéke 25%. 
Szavazás: 5 mellette, egy tartózkodott 
 
5. Kutatási eredmények 
A CSB-nél kutatást végeztünk a tavaly nem játszó, de idén igen, illetve a tavaly játszó, de idén nem 
játszó játékosok körében, hogy kiderítsük, miért nem jönnek. Annak oka, hogy egy-egy játékos nem 
játszik (fő okok, legtöbb említés): 

 Kiöregedés 

 Internetes játék elszipkázó hatása 

 Helyszín  

 Drága 

 partnerhiány 

 Viselkedés a versenyteremben 
Ami ellen tudunk tenni, az a játékosok edukálása és a partnerkeresés segítése. 

- zéró tolerancia erősítése (Geri) 
- közösségi bridzsaktivitás (Petra) 
- fair play díj 
- cikk a kutatásról – TPéter 
- partnerkereső (Czímer Csabi – MÁdám, ROrsi) 



6. Nő- és ifjúságvédelmi bizottság munkája 
A Debreceni Egyetemmel közösen szakpszichológus képzésben  résztvevő négyfős csapat oktatást 
tart nekünk. Kötelezhető-e a bridzsoktatónk arra, hogy ezen a képzésen részt vegyen? A szövetség 
munkatársainak kötelező, az elnökségi tagoknak és az oktatóknak erősen ajánlott. Technikai 
részleteket Orsi tisztázza velük, a kérdéseinek Orsi gyűjti. 
A protokoll fordítása zajlik (Angol Sakkszövetség anyaga). 
 
7. VRB: bizottsági tag lemondása 
Szabó Csaba lemondása után a VRB feltöltése esetleg szükséges lehet – erről Bakó Dani ötleteit 
meghallgatni (Geri) 
Felmerült más bizottságok meghallgatása is rendszeres időközöként. 
 
8. Pályázatok 
Javaslat: NEA – 3M keretösszeg általános költségekre pályázzunk 
2/20231006 számú határozat: pályázzunk az A típusú pályázatra. 
Szavazás: 6 mellette. 
 
9. Terembérlet 
Két szervezettel kötöttünk megállapodást: az ultisok 2024-ben is bérlik a termet (22 alkalommal 
jönnek, és az eddigi árat is kicsit megemeltük), továbbá a Kölyökvadon játszóház is fogja bérelni a 
termet, amikor a gyerekek vagy szülők már nem férnek be hozzájuk. 
 
10. OCSB Vidék 
Az OCSB Vidéki selejtezőre jelenleg a pályázat zajlik, a pályázatokat a Talyigás Péter, Mátyus László, 
Magyar Ádám összetételű eseti bizottság bírálja el. 
 
11. UBI 
A csoportok és oktatások elindultak, de az 5 csoportból csak 4 maradt meg, mert az egyik csoportban 
nem volt elég aktív ember. Az ottani aktívakat szétosztottuk más csoportokba. A kapitányok 
kiválasztása zajlik. 
 
12. Könyv – következő alkalomra 
 
13. Év végi gála + szponzorációs verseny 
3/20231006 számú határozat (egy tartózkodással): év végi gálát szeretnénk tartani. 
Főszervező: Kovács Gergely, szervezők: Retteghy Orsolya, Pölöskei Petra, Magyar Ádám 
Erre költségterv-javaslatot ír Kovács Gergely október 13-ig. 
 


